

# Årsmöte föreningen BiS, Umeå, 20190317

Närvarande: Martin Persson, Charlotte Högberg, My Johansson, Karin Råghall, Tobias Johansson, Christian Forsell, Ida Holmlund

**1.** Mötet öppnas och deltagarna hälsas välkomna.

Mötet konstaterade att vi var glada att vara i Umeå!

Kallelsen till årsmötet, tillsammans med dagordning, skickades ut i nummer 4 2018. Mötet förklarades därmed stadgeenligt utlyst.

**2.** Val av mötesunderlättare.

Ordförande: Martin Persson

Sekreterare: Ida Holmlund

Justerare: Tobias Johansson

**3.** Fastställande av dagordning.

Dagordningen fastställdes med vissa justeringar.

Tillägg av punkt: ansvarig utgivare.

**4.** Styrelsens verksamhetsberättelse för 2018.

Charlotte föredrog verksamhetsberättelsen. Föreslagna ändringar:

”Hemsidan och sociala medier”: i meningen ”många studenter hittar uppsatsmaterial i våra äldre nummer...”, bör ”många” strykas. Vi bör också göra någon form av förteckning över när bis faktiskt används som referens i uppsatser.

”Bokmässan 2018”: förtydliga att det handlar om Bokmässan i Göteborg.

”Internationell solidaritet”: lägga till en hänvisning till det nummer av bis där det omskrivs. Förtydliga formuleringen om vad som är kärnan i vårt engagemang.

”Tidskriften bis”: stryka ”stödja”. Det korrekta årtalet ska vara 2019, inte 2018.

”Nyhetsbrev”: lägga till att vi har märkt att nyhetsbrevet varit bidragande till att nya medlemskap har tecknats.

”Uttalande från BiS om inskränkt strejkrätt” och ”Debatt om biblioteksprivatiseringar”: lägga texterna som bilagor till årsmötesprotokollet samt förtydliga att debatten om biblioteksprivatiseringar var ett svar på en artikel som Johanna Hansson skrivit.

Verksamhetsberättelsen godkändes med ändringarna och lades till handlingarna.

**5.** Ekonomisk rapport, bokslut och revisionsberättelse.

Christian Forsell genomdrog resultaträkningen. Resultaträkningen ligger som bilaga till protokollet. En kritisk punkt är det indragna tidskriftsstödet

från Kulturrådet som ligger på 25.000 kr. Om vi inte får det nästkommande år behöver vi öka våra intäkter. Vi vill inte vara beroende av stödet och behöver därför vara lite mer offensiva i vår medlemsrekrytering.

#### **6. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen och kassören.**

Revisorerna Magnus Torstensson och Tommy Olsson har gått igenom räkenskaperna och konstaterat att de är förda på ett bra sätt. De rekommenderade mötet att bevilja styrelsen och kassören ansvarsfrihet för det gångna året. Ansvarsfrihet beviljades styrelse och kassör för 2018.

#### **7. Tidskriften *bis*.**

Martin upplever att han har avlastats något när fler har bidragit i arbetet med tidskriften. Vi hade inga temanummer under 2018. Under kommande år kommer minst två temanummer: arbetsrätt och jubileumsnummer. Generellt kan temanummer locka fler läsare och även vara mer relevanta som källor för studenter som skriver uppsatser. Temaidéer till kommande nummer:

- Driftsformer
- Privatiseringsfrågan
- NPM - statistik och mätbarhet
- Kritiska perspektiv på plan- och policyarbete (biblioteksstrategin, IFLA)
- Minoritetsspråk
- Neutralitetsbegreppet
- Yrkesetik i förhållande till juridik
- Nationalistisk kulturpolitik i Sverige och internationellt.

Martin meddelar att Linus har funderat på om vi ska ändra format på tidskriften till ett mindre, tjockare format.

#### **8. Val av ansvarig utgivare.**

Martin Persson valdes till ansvarig utgivare för *bis* (personnummer 851009-3233) efter Lennart Wettmark. Vi tackar Lennart för utfört arbete. Paragrafen förklaras omedelbart justerad.

#### **9. Val av ordinarie styrelseledamöter på 1 år.**

Sofia Berg, Christian Forsell, Ida Holmlund, Charlotte Högberg, Lena Lundgren, Martin Persson, Johannes Soldal och Tobias Willstedt valdes till ordinarie styrelseledamöter på 1 år.

#### **10. Val av ersättare på 1 år.**

Ann Östman valdes till ersättare på 1 år.

**11.** Val av kassör, tillika firmatecknare på 1 år.

Christian Forsell valdes till kassör på 1 år (personnummer 740430-3930).

Christian har också till uppdrag att teckna föreningens firma. Paragrafen förklaras omedelbart justerad.

**12.** Val av två revisorer på 1 år.

Magnus Torstensson och Tommy Olsson valdes till revisorer på 1 år.

**13.** Val av valberedning på 1 år.

Tobias Johansson och Tove Völgyi valdes till valberedning på 1 år.

**14.** Motioner.

Inga motioner förelåg.

**15.** Solidaritetsfonden.

Mötet konstaterade att det i nuläget inte finns några medel för nya projekt.

**16.** Verksamhetsplan för 2019.

Vi beslöt att skjuta på utvärderingen av arbetssättet som fastlades på senaste årsmötet, då vi slog samman styrelsearbetet och redaktionen, till nästa år. Vi tycker dock fortfarande att det är ett bra sätt att arbeta, även om det numera, med ett ökat antal aktiva medlemmar, finns större utrymme att återuppta och intensifiera andra typer av utåtriktat arbete. Detaljer kring sådan verksamhet överläts till styrelsen och lokala grupper.

Utöver arbetet med tidskiften beslutade vi att prioritera arbetet med att rekrytera nya enskilda och institutionella medlemmar. Styrelsen gavs i uppdrag att besluta om detaljerna kring detta. Vi beslutade att se över hur vi kan komma ut till de lärosäten som utbildar bibliotekarier.

Vi beslutade att inte delta på Bokmässan i Göteborg 2019, annat än med lösnnummer i Nätverkstans monter.

Vi beslutade att delta i Littfest 2020.

Styrelsen uppdrogs att lägga fram ett förslag kring att anpassa stadgarna efter nuvarande verksamhet.

Karin Råghall kommer framöver att stödja Tobias Willstedt i arbetet med hemsida och digitala kanaler. Tobias har lyft frågan om BiS Västerbotten skulle vilja ha en egen flik på hemsidan. BiS Västerbotten och styrelsen uppdrogs att fundera vidare kring detta. Det finns också en ambition att göra materialet på hemsidan mer tillgängligt, men detta har lägre prioritet detta år.

**17.** Fastställande av budget för 2019.

Budgeten för 2019 fastställdes i enlighet med utfallet för förra året.

**18.** Fastställande av medlems- och prenumerationsavgifter för 2020.

Oförändrade medlems- och prenumerationsavgifter för 2020.

**19. Övriga frågor.**

Jubileumsnummer.

Vi diskuterade innehållet för kommande jubileumsnummer. Idéer som kom upp: skapa en tidslinje - vilka konfliktlinjer har funnits genom åren när det gäller biblioteksfrågor? Gräva i arkiven. Blandning mellan gamla och nya röster. Blicka framåt. Intervjua Lennart, avgående ansvarig utgivare.

Littfest.

Var mycket kul! Viktigt att vara synliga. Kommentarer som att folk trodde att BiS hade gått i graven visar på vikten av att synas. Vi beslutade att delta på Littfest även under 2020. Bra erfarenheter att ta med sig till en annan gång: försöka att undvika att prata för mycket med bekanta över bordet. Tänka på utseendet på bordet, få det att se tilltalande ut med duk och liknande, gärna få upp vissa delar på höjden. Trycka upp affischer med "statements". Trycka upp t-shirts. Tänka igenom och skapa ett tydligt mässerbjudande.

**20. Mötet avslutas**

Vid protokollet



Ida Holmlund

Justeras



Tobias Johansson